
Bij de aanbieding van 9.600 handtekeningen aan directie van het 
ZGT in Hengelo 
 
Beste directeuren, beste mensen, 
 
Eerst een stukje Geschiedenis: 
Het is verbazingwekkend hoe lang een ziekenhuis de gemoederen kan bezig houden. Dit 
ondanks herhaalde toezeggingen  van u meneer Schmidt dat Hengelo en Almelo beide 
volwaardige ziekenhuizen zouden blijven. 
 
Als we teruggaan tot 2010 dan zien we jaarlijks terugkerende grote onrust onder de 
bevolking van Hengelo en steeds spelen veranderingen bij ZGT een rol. 
In 2010: de Neurologie 
In 2011: Verloskunde zou verdwijnen uit Almelo 
Ook in 2011: Psychiatrie in de weekenden en de longafdeling 
In 2012: een mooi feesteje de opening van het station hier 
In 2012: Sluiting Intensive Care 
en nu in 2013 weer het sluiten van verloskunde in Hengelo 
 
Elke keer was er onrust,  
elke keer bleef de Hengelose bevolking volhardend deze acties voeren omdat men vindt dat 
Hengelo en Almelo volwaardige ziekenhuizen verdienen. 
Elke keer weer kregen de burgers te horen dat dit onvermijdelijk is en dat het wordt 
veroorzaakt door allerlei factoren,  
maar NOOIT meneer schmidt werden de afwegingen of alternatieven gedeeld met de 
burgers van Twente. Als ziekenhuisgroep Twente had u dit gesprek met de bevolking WEL 
moeten aangaan. 
 
Ook nu weer rond de discussie over verloskunde hebben we als SP met veel mensen  
gesproken. Burgers, maar ook medewerkers van het ZGT en andere mensen met een 
medische achtergrond. 
Men heeft begrip voor de doelen die nu worden nagestreefd en die ook voor uw 
reorganisatie leidend zijn. Het landelijk rapport "Een goed begin" wordt breed 
onderschreven. 
 
MAAR als we vragen of deze doelen ook op een andere wijze bereikt kunnen worden, als we 
verloskundigen rechtstreeks vragen “had dit anders gekund?” dan kan men daarop geen 
sluitend antwoord geven. 
 
Huisartsen, ambulancedienst hebben bedenkingen bij uw onduidelijke plannen. 
 
Men kan niet uitleggen welke nadelige gevolgen het bijvoorbeeld heeft dat verloskundigen 
straks werken in nog grotere teams of zelfs op verschillende lokaties. 
 
Nog erger: men schermt in alle argumenten bijvoorbeeld met het feit dat in noodgevallen 
het ziekenhuis nog steeds binnen 45 minuten te bereiken is. Dit is de NORM. Maar niemand 
kan of wil mij uitleggen welke gevolgen het heeft dat naar schatting 100.000 mensen 
nu/straks in noodgevallen wel vele minuten langer onderweg zijn naar een ziekenhuis. 
 
De zorg hoort bij de mensen in de buurt 
 
 



Vandaag staan we hier met vele, vele handtekeningen. De SP heeft ook Menzis gevraagd 
aanwezig te zijn en de handtekeningen mede in ontvangst te nemen. 
 
Echter Menzis is afwezig! 
 
We begrepen van Menzis, toen ze ons terugbelden, dat zij niet alle plannen kennen en dat 
men wacht op de totale plannen die eind april worden gepresenteerd.  
 
Het is dus nu nog niet te laat! 
 
Menzis gaf ook dat men de onrust onder de bevolking begrijpt. 
 
Ik begrijp dat vanuit Menzis gezien ook wel, want als ik kijk in de visie van Menzis dan staan 
daar interessante zaken in: 
 
Overleg met zorgpartijen 
Om goede zorg in de toekomst te garanderen is het nodig dat alle partijen meewerken. Al 
enige jaren overlegt Menzis met zorgaanbieders, gemeenten en patiëntenorganisaties hoe 
de zorg er in de toekomst uit moet zien.   
 
Regionale samenwerking 
Menzis besteedt veel aandacht aan samenwerking met alle partijen in de zorg in regio’s waar 
veel van onze verzekerden wonen. Alleen samen kunnen we het toekomstbeeld 
realiseren. 
 
De politiek, de gemeentes, vertegenwoordigen de mensen. Ook de mensen moeten 
betrokken zijn. 
 
Oproep aan het ZGT: 
Stop de uitkleding van het ziekenhuis in Hengelo. Zorg voor de beste oplossing 
voor de mensen. Leg de keuzes voor aan de mensen...het is ons geld dat door u 
wordt uitgegeven! 
 
Hier heeft u bijna 10.000 handtekeningen. U kunt deze optellen bij de 15.000 
handtekeningen van 3 jaar geleden. 
 
Laat in Twente eens zien, dat nu door de samenwerking met het MST bedrijfseconomische 
belangen losgelaten kunnen worden. En dat het mogelijk is in Twente één gedragen visie op 
de ziekenhuiszorg te ontwikkelen. Gedragen door zorgverleners en de burgers. 
 
Houdt ons op de hoogte. 
 

Floor van Grouw, 

Fractievoorzitter SP in Hengelo 


